
Notulen vergadering Dorpsraad Aartswoud  

Datum: 18 maart 2024 

Locatie: Jacco Bos 

Aanwezig: Jacco Bos, Rolf de Waal, Katja Goedhart 

Afwezig: Sabine Deken  

 

1. Opening en vaststellen agenda  

Datum jaarvergadering 

In overleg met de Gemeente zal een nieuwe datum worden afgestemd voor de jaarvergadering.  

 

2. Woningbouw 

De dorpsraad heeft een brief ontvangen van een aantal inwoners uit Aartswoud naar aanleiding 
van de presentatie van het woningbouwplan op 18 januari tijdens de jaarvergadering. 
Er werden in de brief zorgen geuit omtrent de presentatie van architect Dennis Dekker en 
Martijn van der Linden. 
De dorpsraad heeft vervolgens een gesprek aangevraagd met de bewoners, wethouder en 
dorpsraad. Deze bijeenkomst heeft op 12 maart plaatsgevonden op het gemeentehuis. 
  
Belangrijkste vragen: 

• Vraag: Is het plan om te bouwen op locatie AGSV een plan van dorpsraad? 
Antwoord: Het plan is van initiatiefnemers en niet van dorpsraad. De dorpsraad heeft de 
initiatiefnemers ruimte geboden om te presenteren. 
 

• Vraag: Is het plan al min of meer definitief? 
Antwoord: Niets in het plan staat vast, er is niets definitief. Dit geldt voor b.v. het aantal 
woningen, de prijs, het type woning en bijvoorbeeld de situering. 
 

• Vraag: Kan er op andere locaties gebouwd worden? 
Antwoord: Ja, echter is dit door het agrarisch provinciaal beschermd landschap heel moeilijk te 
realiseren. 
 

• Vraag: Kan gemeente bepalen wie er komt wonen? (voorrang voor Aartswouders) 
Antwoord: Ja, via een anterieure overeenkomst kunnen afspraken worden gemaakt over wie de 
woningen koopt/huurt, over het aantal woningen en bv. gefaseerd bouwen. 
 

• Vraag: Kunnen andere ideeën ook ingebracht worden? 
Antwoord: Ja, alle goede ideeën zijn welkom en kunnen worden voorgesteld. 
 
De groep bewoners spreekt hier op de wens uit om een alternatief plan te presenteren. De 
dorpsraad voegt hieraan toe dat vanwege het behoud van de leefbaarheid van de school, het 
aantal nieuw te bouwen woningen  groot genoeg moet zijn om de school te kunnen laten 



voortbestaan. Een veel gebruikt kengetal is 0,5 basisschoolkind per woning; dit betekent b.v. 
dat er 60 woningen nodig zijn voor 30 kinderen.   
  
Er is door de wethouder een duidelijke uitleg gegeven tijdens deze avond en alle toehoorders 
waren tevreden met het overleg. 
 

 

3. Verkeer 

De berm aan de zuiderzeestraat is helaas nog niet aangepast. De gemeente heeft nu 

paaltjes langs de weggeplaatst. De dorpsraad ziet dit niet als oplossing voor de slechte 

berm en zal dit punt met de gemeente oppakken. 

Daarnaast zal er opvolging naar de gemeente gedaan worden over de status van het 

nieuwe verkeersplan, waarin extra aandacht zou zijn voor Aartswoud. Ook zal opvolging 

gedaan worden over de status van de 30km zone. 

 

4. Sinterklaasintocht 

Besloten is om dit onderwerp op te pakken in de vergadering van het derde kwartaal. 

 

5. Windfonds 

De dorpsraad heeft subsidie aangevraagd bij het Windfonds voor de aanschaf van een 

beamer met een scherm. Indien de subsidie wordt toegekend komt deze ook ter 

beschikking voor de andere verenigingen. 

 

6.  Rondvraag 

 
Actielijst 

datum Wie Wat Wanneer 

 Allen Woningbouw doorlopend 

 Allen Nieuwe inwoners doorlopend 

 Jacco Pluim doorlopend 

 Rolf Verkeer doorlopend 

    

    

    

    

 

Vergaderdata 2024: 

13 Mei bij Rolf 



8 Juli bij Katja 

9 September bij Sabine  

4 November bij … 

 

De vergaderingen beginnen altijd om 20.00 uur. Aanmelden voor het bijwonen van een 

vergadering kan via secretariaat@dorpsraadaartswoud.nl. Voor de jaarvergadering is 

aanmelden niet noodzakelijk. 
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